
Protokół Nr 23.2012

z posiedzenia Komisji Turystyki, Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które odbyło się 
w dniu 19 września 2012 roku w godzinach 1100 – 1250 .

Obrady Komisji prowadził Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop. 
W posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji  w/g załączonej listy   obecności;   na 
14 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 13.  W związku z tym obrady Komisji i 
podejmowane decyzje są prawomocne.
W posiedzeniu Komisji nie uczestniczył radny Idzi Podwojski.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
1) Z-ca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
2) Z-ca Prezydenta Miasta – Kamil Buksa,
3) Skarbnik Miasta – Jarosław Wróbel,
4) Naczelnik Wydziału Edukacji – Stanisław Zalewski,
5) Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej – Irena Podlecka,
6) Naczelnik Wydziału Promocji, Sportu i Kultury – Aneta Werla,
7) Dyrektor MOSiR – Paweł Głowacki.

Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.

3. Opinia  do projektów uchwał:

1) w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2012-2027,

2) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2012,

3) w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Ełku,

4)  oraz inne projekty uchwał będące w porządku sesji Rady Miasta zaplanowanej na dzień 
25 września 2012r.  i dotyczące prac Komisji.

4. Wytypowanie trzech przedstawicieli z Komisji do zespołu roboczego w celu opracowania 
koncepcji  strategii  w  kierunku  rozwoju  i  uatrakcyjnienia  działalności  Ełckiej  Kolejki 
Wąskotorowej.

5. Informacja o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze. 

6. Zapoznanie się z  działaniami promocyjnymi miasta za I półrocze.

7. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu  1 - ego   
Przewodniczący Komisji  Tomasz  Przekop  zapoznał  zebranych  z propozycją  porządku 

obrad.
Radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  zgłosił  uwagę,  że  materiały  dotyczące  działań 

promocyjnych miasta za I półrocze 2012 roku miały być przygotowane wcześniej na piśmie. 
Zatem,  jeśli  w  tej  chwili  będzie  to  prezentacja  multimedialna,  proponuje  zapis  pkt.  6. 
Zapoznanie  się  z  działaniami  promocyjnymi  miasta  za  I  półrocze  2012,  natomiast  ocena 



nastąpi na następnym posiedzeniu Komisji.
Radni w głosowaniu jawnym; 10 głosami „za” - jednomyślnie przyjęli porządek obrad jak 
wyżej z wnioskowaną zmianą.

 Do punktu  2 - ego
Przewodniczący Komisji  Tomasz Przekop zwrócił się o zgłaszanie uwag do protokółu 

z poprzedniego posiedzenia Komisji.
Członkowie  Komisji nie  zgłosili  uwag  i  poprzez  aklamację;  jednomyślnie  przyjęli 

protokół Nr 22.2012 z dnia 22 sierpnia 2012 roku z ostatniego posiedzenia Komisji. 

Do punktu  3-ego 
Komisja  przystąpiła  do zaopiniowania projektów uchwał  związanych tematycznie z  pracą 
Komisji na najbliższą sesję Rady Miasta. 
1) Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2012-2027, który zawiera zmianę:
1. w załączniku Nr 1 do uchwały:
1) zwiększenie dochodów bieżących w 2012 o kwotę 1 058 247 zł, w tym z tytułu: 
  - zrealizowanych projektów nieinwestycyjnych w 2011r. - 445 839 zł,
  - uzyskanych dochodów własnych (odsetki, opłata targowa, pozostałe dochody) - 534 000 zł,
  - planowanych do realizacji w 2012r. projektów: Comenius „Uczenie się przez całe życie” – 
     43 408 zł i „Przez praktykę do zawodu” w oświacie 35 000 zł (łącznie 78 408 zł)
2) zwiększenie wydatków bieżących w 2012r. o kwotę 1 068 853 zł, w tym na:
 - wykonanie wyroku sadowego i wypłaty kwoty 28 249 zł z masy spadkowej (wydatki 
    Urzędu Miasta),
 -  oświatę  oraz edukacyjną opiekę wychowawczą  496 024 zł,
 -  obsługę długu – 384 000 zł,
 - pomoc społeczna – MOPS – 1 500 zł,
 - oczyszczanie Miasta i administrowanie targowiskiem – 159 080 zł,
3) zmniejszenie wydatków majątkowych w 2012r. o kwotę 10 606 zł, 
4) zwiększenia dochodów i wydatków bieżących w latach 2013 – 2015 związane są z 
   wprowadzeniem do planu budżetu nowych przedsięwzięć nieinwestycyjnych realizowanych 
   z udziałem środków z UE:
 -  (Comenius i „Przez praktykę do zawodu” – 100% dofinansowania z UE),
 - „Promowanie różnorodności kulturowej i artystycznej europejskiego dziedzictwa 
     kulturowego” – udział Miasta w 2014 r. – 50 000 zł,
2. w załączniku nr 2 do uchwały:
- korekta dochodów i wydatków w 2012r – 2015r. oraz wydatków bieżących na obsługę 
   długu w 2012r. , jak w pkt. 1,
3. w załączniku nr 3 do uchwały:
- wprowadzenie nowych przedsięwzięć realizowanych w latach 2012 – 2015:  „Promowanie 
   różnorodności kulturowej i artystycznej europejskiego dziedzictwa  kulturowego”, 
      „Przez praktykę do zawodu” – wartość przedsięwzięcia 429 800 zł,
      „ Uczenie się przez całe życie „ – Comenius,
      „ Budowa bieżni na boisku w Zespole Szkół Samorządowych” (inwestycja jednoroczna, 
     która zostaje przeniesiona do zadań wieloletnich), 
  - zmiany w przedsięwzięciach:
    „ I etap budowy Cmentarza komunalnego Nr 3 w Bartoszach k/Ełku” zmniejszenie 
    wydatków na inwestycje w 2013 r. o kwotę 600 000 zł (kwota przeniesiona na Budowę 
    bieżni na boisku w Zespole Szkół Samorządowych),
 „Budowa hali sportowej przy SP Nr 2” – zwiększenie wydatków w 2012r. o kwotę         
   342 000 zł,



 „ Budowa ul. Jakubczaka na os. Jeziorna” – zwiększenie wydatków w 2012r. o kwotę 
    253 000 zł.

2)  Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w 
budżecie miasta Ełku na 2012 rok w pkt. II) w zakresie dochodów i wydatków realizowanych 
i nadzorowanych przez Wydział Edukacji:
pkt. 6. Zwiększa się środki w rozdziale 80101 o kwotę 3.000 zł dla Szkoły Podstawowej nr 3 
w Ełku na wykonanie bramki wejściowej na boisko. 
    Zwiększa  się  środki  w  rozdziale  80195  o  kwotę  25.000  zł  na  wykonanie  napraw 
gwarancyjnych na obiekcie Boisko „Orlik” przy SP 5. W związku z brakiem zabezpieczenia 
finansowego na dokonanie napraw (całość zabezpieczenia została wyegzekwowana na poczet 
nieterminowej realizacji obiektu).  Zabezpiecza się środki niezbędne do wykonania napraw 
gwarancyjnych. Naprawy gwarancyjne zostaną zlecone firmie zewnętrznej. Zwrot kosztów 
napraw będzie  egzekwowany od  wykonawcy  robót,  który  od  czerwca  jest  bezskutecznie 
wzywany do usuwania usterek. 
 Na  zabezpieczenie  wykonania  wymienionych  remontów  zmniejsza  się  wydatki 
inwestycyjne w rozdziale 60017 na kwotę 9.672 zł z zadania „Przebudowa ciągów pieszych w 
kwartale ulic Magazynowa – Wawelska” i w rozdziale 60016 na kwotę 18.328 zł z zadania 
„Projekt przebudowy skweru u zbiegu ulic Wojska Polskiego i Zamkowej”.

pkt.  8. W  Dochodach gromadzonych na wydzielonych rachunkach jednostek budżetowych 
oraz  wydatkach  nimi  finansowanych  w  2012  roku  zwiększa  się  dochody  i  wydatki  w 
rozdziale 85407 – Placówki wychowania pozaszkolnego o kwotę 28.000 zł Centrum Edukacji 
Ekologicznej w Ełku podpisało umowę z firmą URS Polska Sp. z o.o. w Warszawie 
na  realizację  zadań  z  zakresu  organizacji  II  etapu  konkursów  o  tematyce  ekologicznej: 
„Realizacja  programu  edukacji  ekologicznej  z  zakresu  gospodarki  odpadami”.  CEE 
wynajmuje pomieszczenia dla osób i firm na szkolenia o tematyce ekologicznej. Zwiększenie 
dochodów i wydatków jest uzasadnione i niezbędne do prawidłowej realizacji zadań.

pkt.  V)  w  zakresie  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Wydział  Promocji, 
Sportu i Kultury:
Zwiększenie dotacji podmiotowej dla ECK w Ełku dział 921 rozdział 92113 § 6220.
Środki  w  kwocie  20.000  zł  przeznaczone  zostaną  na  wykonanie  i  montaż  opończy 
zamykającej  przestrzeń  sceny  amfiteatru  od  strony  ul.  Nadjeziornej.  Opończa  bardzo 
znacząco  poprawi funkcjonalność amfiteatru.
Opończa nie weszła w zakres inwestycji budowy amfiteatru ze względu na to, że pierwotnie 
nie  zaprojektowano  dachu  nad  częścią  sceny  od  strony  ul.  Nadjeziornej  (dach  został 
wykonany na podstawie projektu zamiennego, który został przygotowany w czasie realizacji 
inwestycji) oraz ze względu na niewystarczającą ilość środków finansowych możliwych
do pozyskania w ramach dofinansowania z UE na realizację inwestycji.

pkt. VI) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Zespół Inwestycji:
pkt. 2 „Budowa hali sportowej przy Szkole Podstawowej Nr 2” dział 926, rozdział 92695 
§ 6050. Zwiększenie wydatków ze środków własnych w roku 2012 o kwotę + 342 000 PLN 
w związku z możliwością przyspieszenia robót budowlanych związanych z budową hali 
w roku 2012.
pkt.  3  „Budowa bieżni  na  boisku w Zespole  Szkół  Samorządowych”  dział  801,  rozdział 
80101 § 6050.
Zamawiający otrzymał wyższą ofertą przetargową  niż przewidywał kosztorys inwestorski. 
Została podjęta decyzja o unieważnieniu postępowania przetargowego. W roku 2012 zostanie 
ogłoszony  drugi  przetarg  z  terminem  realizacji  w  roku  2013.  Zadanie  inwestycyjne 



wprowadza się do planu inwestycji wieloletnich i zmniejsza się wydatki 
ze  środków  własnych  w  roku  2012  o  kwotę   -  595 000  PLN,  natomiast  na  rok  2013 
przeznacza się środki finansowe w kwocie 600 000 PLN.

pkt. VIII) w zakresie pozostałych zmian:
pkt. 2 Wprowadza się dochody z tytułu zrealizowanych projektów nieinwestycyjnych w 2011 
roku w łącznej wysokości 445 839 zł (Platforma Współpracy – EGO SA”, Ełk - Kulinarna 
Stolica Mazur”, Ełcka Kolej Wąskotorowa) na pokrycie zwiększonych wydatków ujętych  w 
projekcie uchwały.
Wywiązała się dyskusja.

Radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  zwrócił  się  z  pytaniem  dotyczącym  zakupu  opończy 
zamykającej przestrzeń sceny amfiteatru od strony ul. Nadjeziornej – czy będzie to element 
stały czy można będzie go zdjąć?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – ma ona służyć osłonięciu od wiatru i deszczu, 
można  ją  będzie  zdejmować.  Chcielibyśmy  z  tych  środków,  które  pozostały  uzupełnić 
wszystkie braki w wyposażeniu.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionych  projektów  uchwał,  w 
głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 12 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali 
pozytywnie  projekt  uchwały   w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej miasta 
Ełku na lata 2012-2027 oraz projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku.

3) Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział na najbliższą sesję Rady Miasta Ełku nie 
jest  wprowadzony  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Statutu  Miasta  Ełku.  Tak 
zdecydowano przy ustalaniu porządku obrad sesji.
Radni nie podjęli dalszej dyskusji w tym temacie.

Do punktu  4 – go
Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  poinformował,  ze  do  Komisji  zostało 

skierowane pismo Prezydenta Miasta Ełku o wskazanie trzech przedstawicieli z Komisji do 
zespołu  roboczego  w  celu  opracowania  koncepcji  strategii  w  kierunku  rozwoju  i 
uatrakcyjnienia  działalności  Ełckiej  Kolejki  Wąskotorowej  –  pismo  w  załączeniu  do 
protokołu.
Komisja  po  dyskusji  w  głosowaniu  jawnym;  13  głosami  „za”  -  jednomyślnie  wskazuje 
następujących trzech radnych, którzy wyrazili zgodę, jako przedstawicieli Komisji do zespołu 
roboczego,  w celu  opracowania  koncepcji  strategii  w  kierunku  rozwoju  i  uatrakcyjnienia 
działalności Ełckiej Kolejki Wąskotorowej:
1)Mirosław Sawczyński,

2)Krzysztof Wiloch,

3)Bogusław Wisowaty.
  
Do punktu  5 – go

  Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił informację o przebiegu wykonania budżetu 
miasta  Ełku  za  I  półrocze  2012  roku  –  budżet  miasta  Ełku  zamknął  się  nadwyżką  w 
wysokości 12.106.870,49 zł. Zrealizowano dochody budżetowe w wysokości 91.010.097,07 
zł, na poziomie 49,88% planu, w tym bieżące 71.808.719,38 zł, 53,50% planu i majątkowe 
19.201.377,69 zł, 39,81% planu. Wykonane wydatki wyniosły 78.903.226,58 zł na poziomie 
43,96% planu, w tym bieżące 65.607.981,62 zł (48,81% planu), majątkowe 13.295.244,96 zł 
(29,50% planu).  Na poziom realizacji dochodów główny wpływ miała realizacja dochodów 



majątkowych, w tym środków na inwestycje oraz sprzedaż mienia komunalnego. Sprzedaż 
mienia  komunalnego  został  zrealizowana  na  poziomie  49,60%  planu.  Subwencja  jest 
przekazywana zgodnie z harmonogramem.

Radny  Bogusław  Wisowaty  zwrócił  uwagę  na  słabe  zaawansowanie  robót  na  boisku 
„Orlik” przy Szkle Podstawowej nr 4.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – wykonawca ma termin do końca października br. 
Wysyłaliśmy już pisma z ponagleniem, Tam ma być również plac zabaw w ramach programu 
„Radosna szkoła”.

Radny Ireneusz Dzienisiewicz – z tą firmą jest problem w związku z lodowiskiem przy 
MOSiR.

Dyrektor  MOSiR Paweł Głowacki – jeśli  chodzi o agregat,  to jest on w pełni sprawy,  
wymaga jedynie bieżących przeglądów, natomiast rolba, czyli rodzaju pojazdu czyszczącego i 
wygładzającego  lód  (maszyna  ta  zbiera  z  powierzchni  lodowiska  powstały  w  trakcie 
użytkowania śnieg, nożem ścina cienką warstwę lodu) – jest pordzewiała i nie nadaje się do 
dalszego użytkowania. 

Z-ca Prezydenta miasta Artur Urbański – będziemy prosić o opinię fachowca w tej sprawie 
– rolba jest w takim złym stanie po roku użytkowania.

Komisja zapoznała się z informacją o przebiegu wykonania budżetu miasta Ełku za I półrocze 
2012 roku – nie wniesiono uwag.

Do punktu  6 – go
    Naczelnik Wydziału  Promocji, Sportu i Kultury Aneta Werla przystąpiła do prezentacji 
multimedialnej działań promocyjnych miasta za I półrocze.
   Radny Ireneusz Dzienisiewicz zgłosił uwagę i wniosek, aby każde tego typu działanie czy 
informacja, było poprzedzone dokumentami na piśmie w innym przypadku punkt ten zostanie 
wycofany z porządku obrad Komisji.
   Naczelnik Wydziału  Promocji, Sportu i Kultury Aneta Werla omówiła kolejno działania 
promocyjne, m.in w ramach letniej kampanii promocyjnej:
- banery, telebimy, bilbordy,
-   promocja  w  prasie  -  wkładka  do  Gazety  Wyborczej,  Newsweek,  Wieści  z  Ratusza, 
Skrzydlata Polska,
-  promocja  na  Targach  w Kaliningradzie,  materiały  przekazywane  były  do  Regionalnego 
Ośrodka Turystycznego w Olsztynie,
- organizacja Mini Euro,
- film o Ełku w technologii 3D – premiera na początku października br,
-  szereg  imprez  letnich  –  informacje  w  informatorach  w  języku  polskim,  angielskim, 
niemiecki, kalendarz wydarzeń letnich, plan miasta Ełku.
Szczegóły w informacji stanowiącej załącznik do protokołu.
Wywiązała się dyskusja.
 Z-ca  Przewodniczącego  Komisji  Paweł  Czemiel  zwrócił  się  z  prośbą  o  przesłanie 
prezentacji  na  maila  oraz  przygotowanie  zestawienia  kosztów  imprez  i  innych  działań 
promocyjnych.
     Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop – czy są założone mierniki, które dają nam 
obraz, czy dane działanie jest skuteczne? Czy są badane kanały przekazu informacji?

 Naczelnik  Wydziału   Promocji,  Sportu  i  Kultury  Aneta  Werla  –  badania  były 
przeprowadzane w ramach projektu EGO-SA. By takie badania przeprowadzić, potrzebne są 
środki w budżecie miasta. Dobrze byłoby podsumować działania zawarte w Strategii Miasta 
Ełku i w przyszłorocznym budżecie miasta zarezerwować niezbędne środki na ten cel.

Przewodniczący Komisji  Tomasz Przekop – czy podmioty,  których dotyczy reklama i 
promocja partycypują w kosztach?



 Naczelnik Wydziału  Promocji, Sportu i Kultury Aneta Werla – trzeba byłoby określić 
koszty tych działań i zastanowić się nad przyszłoroczną promocją promenady i działających 
tam firm. Na pewno zwrócimy się do tych podmiotów z ofertą.

Radny Krzysztof Wiloch – na początku tego roku była prezentowana Komisji Strategia 
sportu w mieście, co dalej z tym dokumentem?

 Naczelnik Wydziału  Promocji, Sportu i Kultury Aneta Werla – chcemy przygotować ten 
dokument do uchwalenia na sesję w m-cu październiku.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  dodał,  że  prace  nad  treścią  tej  Strategii  były 
konsultowane przez Radę Sportu oraz Stowarzyszenia. Strategia to również Sportowa Marka 
Miasta,  potrzeba  było  czasu  by  ten  dokument  dopracować po kątem tego,  co  chcemy w 
ramach tej strategii zrobić.

Radny Krzysztof Wiloch zaproponował, aby na następne posiedzenie Komisji zaprosić 
Panią Dyrektor Szkoły Sportowej i podyskutować, czy szkoła ma jakieś problemy, potrzeby. 
Jak mają się założenia do ich obecnej realizacji.

Radny Adam Dobkowski poruszył  temat Turnieju Piłki Siatkowej Mężczyzn o Puchar 
Prezydenta  Miasta  Ełku,  który  odbył  się  w  dniach  16  –  17  września  w  hali  sportowo-
widowiskowej  w Ełku  przy  ul.  Kolbego  11  –  imprez  była  na  dobrym poziomie,  tyle  że 
frekwencja widzów słaba.

Przewodniczący Komisji  Tomasz Przekop – takie  turnieje  mogą zaowocować dobrym 
poziomem sportowym w tej dyscyplinie sportu, warto wrócić do takiej imprezy.

Dyrektor  MOSiR Paweł Głowacki – przy podsumowywaniu imprez sportowych warto 
byłoby  się  zastanowić  na  jakie  imprezy będziemy stawiać,  jakie  się  podobają  a  z  jakich 
należałoby zrezygnować .Chciałby poznać i takie opinie z Komisji.

Po  zapoznaniu  się  z  prezentacją  multimedialną  o  działaniach  promocyjnych  miasta  za 
I półrocze 2012r., Komisja zwraca się o przygotowanie na piśmie szczegółowej informacji 
z podaniem kosztów poszczególnych działań oraz zakresem, jakim zostało dane działanie, 
zadanie objęte tj. jego zasięg - ogólnopolski, regionalny czy miejski.
Jednocześnie Komisja prosi, by wszystkie informacje, o które będzie występowała Komisja 
były przygotowywane na piśmie. 

Do punktu  7 – go
Radny  Bogusław  Wisowaty  powiedział,  że  chciałby  zaprosić  wszystkich  chętnych  w 

niedzielę 23 września 2012r. do Parafii p.w. św. Rafała Kalinowskiego w Ełku na uroczystość 
poświęcenia i otwarcia boisk sportowych.  Rozpoczęcie o godzinie 10.30 Mszą Świętą.

Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop – czy były robione ekspertyzy betonu i bieżni 
na stadionie MOSiR?

Dyrektor MOSiR Paweł Głowacki – ekspertyza betonu została zrobiona, natomiast bieżni 
tylko szczątkowo, informacja jest niekompletna.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – PRiBO ma wykonać pilotażowej konserwacji 
tych spękanych struktur betonu specjalnym impregnatem.

Radny Bogusław Wisowaty powiedział, że ten impregnat niewiele pomoże i zwrócił się o 
przedłożenie  informacji,  jakie  działania  zostały  podjęte  celem  usunięcia  usterek 
stwierdzonych w ramach przeglądu  gwarancyjnego na stadionie miejskim, tj. bieżni, trybun i 
ciągów komunikacyjnych wraz z podaniem stanu zaawansowania tych prac.

Dyrektor MOSiR Paweł Głowacki – ciągi piesze nadają się tylko do skucia i zrobienia od 
nowa, z ekspertyzy wynika, że nie zostały zrealizowane zgodnie z założeniem.



Radny Ireneusz Dzienisiewicz – czy w warunkach przetargu został uwzględniony beton 
mrozoodporny? Jeśli taki materiał został uwzględniony w przetargu i pojawił się w wycenach 
i tego nie wykonano, to należy mieć zastrzeżenia do wykonawcy jak i do nadzoru.

Przewodniczący Komisji  Tomasz Przekop zwrócił się w imieniu biznesmenów miejskich 
o rozważenie możliwości czasowego zamknięcia dla ruchu samochodowego ul. Pułaskiego i 
ul. Nadjeziorej w określonych godzinach w miesiącach letnich i utworzenia tam deptaku.

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał Tyszkiewicz -  w zawiązku z informacją, iż 
miasto  planuje  otwarcie  gimnazjum  sportowego  zwrócił  się  o  wskazanie  lokalizacji 
pełnowymiarowego  boiska  sportowego,  gdzie  przyszli  gimnazjaliści  będą  odbywali  swoje 
treningi i rozgrywki oraz gdzie, w jakim obiekcie, hali sportowej treningi będą prowadzone w 
okresie  zimowym.  Należy  przyjrzeć  się  realizacji  inwestycji  boiska  „Orlik”  przy  Szkole 
Podstawowej nr 4 – czy wszystkie prace przebiegają terminowo zgodnie z harmonogramem.

Radny  Mirosław  Sawczyński  zwrócił  się  z  wnioskiem  o  objęcie  szczególnym 
monitoringiem Straży Miejskiej terenu (część promenady nad jeziorem wraz z pomostem) za 
Centrum Edukacji Ekologicznej przy ul. Parkowej.

  

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
       Przewodniczący Komisji:

Małgorzata Stachowiak           
       Tomasz Przekop  
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